

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 09-15/07/2020

Prayer items 2nd week of July

1.Family

Oh God! You able to do immeasurably more than all we ask or imagine. I proclaim that Your Salvation to be with my family members. Pray that they may see clearly Your Love, and not to be stopped by satan.

2.Church

Pray for the reopen of churches, pray for wisdom to implement new-normal worships. Pray that we will actively serve God during or after pandemic. Glory to God.

3. Community

Pray for all frontliners, they risk their lives to protect and serve us. Pray for those who lost their job in this pandemic, may God strengthen them.

4. Nation

Pray for the parliament on 13/7, May God grant the Speaker and deputy with wisdom and just when conducting the Dewan Rakyat. May God in control, pray that all agendas discussed are for the Good of the country and the people.

5. World

Pray for pandemic, natural disaster all over the world, may God have mercy on us, so that whole world as a whole can go through the difficulties together.

卫理公会以萨迦守望者 09-15/07/2020

七月第二个星期的祷告事项

1.家庭：上帝啊！祢在我家所做的高过并超过我所求所想。我要宣告祢的救恩临到我的家人。求祢清楚让他们看到上帝的爱，魔鬼在其中不能拦住。

2.教会：为着各教区和牧区在疫情后开始开放教会，求主给我们智慧落实新常态的敬拜。让我们无论在疫情中，或疫情后都能积极服事上帝，荣归上主。

3.社区：为着与病毒战斗的科学家，医生、护士和其他前线人员祷告，他们冒着生命危险来保护、服务我们。为着在疫情中失业的人祷告，求上帝坚固安慰他们，重新出发。

4.国家：为着从 13/7 开始的国会祷告，求上帝给议长有智慧及公正主持会议。求上帝掌权，让各政党的政治议程能够造就全马来西亚人民，能够以民为本，为国家利益为前提来服务百姓。

5.世界：为着世界的疫情、各地的天灾人祸，求上帝怜悯，好让各国可以共同并肩抗疫和赈灾，彼此扶持，而不是我行我素，一起度过这一次难关。

Isakhar Pengawal Methodist 09-15/07/2020

Doa minggu kedua Julai

1.Keluarga

Allah Bapa, Apa yang Engkau lakukan di keluarga saya akan di luar jangkakan. Saya berdoa, agar semua ahli keluarga saya dapat melihat keselamatan dan kasih Tuhan. Di samping itu, syaitan tidak dapat mengganggu mereka untuk mengenai Tuhan.

2.Gereja

Gereja-gereja akan dibuka semula dalam beberapa minggu ini. Kita berdoa, agar Tuhan memberi kita kebijaksanaan dalam normal baru, supaya kita terus melayani Tuhan dengan aktif.

3. Komuniti

Berdoalah untuk para saintis, doktor, jururawat, dan anggota barisan hadapan lain yang memerangi COVID. Mereka mempertaruhkan nyawa mereka untuk melindungi dan melayani kami. Berdoa juga untuk orang yang kehilangan pekerjaan dalam wabak ini, agar Tuhan menenangkan hati mereka supaya mereka dapat mula semula lagi.

4. Negara

Berdoa untuk mesyuarat parlimen yang bermula dari 13/7, agar Tuhan memberi Kebijaksanaan dan keadilan kepada Speaker untuk mengengerusikan mesyuarat tersebut. Semoga Tuhan yang maha kuasa memimpin mesyuarat ini ikut hati-Nya, supaya agenda-agenda yang dimukakan dapat membajikan seluruh rakyat Malaysia.

5. Dunia

Berdoa untuk keadaan wabak Covid, bencana alam dan bencana buatan manusia di seluruh dunia, semoga belas kasihan dan rahmat Tuhan dapat disebar melalui gereja. Berdoa juga untuk negara-negara di atas bumi ini, agar mereka dapat saling bekerjasama dalam masa yang sukar ini.